
Van: vakambtenaar Team Ruimte  
Verzonden: vrijdag 3 mei 2024 11:23 
Onderwerp: RE: Namen op nieuwe treinen MLL 
 
 
Geachte heer, 
 
Uw vraag kreeg ik doorgestuurd van de griffie. De gemeente is geen bevoegd gezag als het gaat om 
de treinen die op de MerwedeLingelijn rijden. Ik heb uw vraag daarom voorgelegd aan de provincie. 
 
De provincie is niet bereid om namen op de treinen aan te brengen. 
1. De R-net formule is streng in het uiterlijk van de voertuigen, zoals logo, kleurstelling en informa�e 
op de voertuigen. Een R-net trein op de MerwedeLingelijn is net zo herkenbaar als een op de 
Treindienst Alphen – Gouda. De kleine leters geven de naam van de vervoerder en de opdrachtgever 
en dat is het. De provincie Zuid-Holland hee� deze afspraken gemaakt samen met andere OV-
autoriteiten MRDH, provincie Noord-Holland, Vervoerregio Amsterdam en provincie Flevoland.  
2. Arriva hee� vroeger namen van nog levende personen op de trein gehad, maar is daar al jaren 
geleden van afgestapt. Er staan nu regionale bestemmingen op. 
 
Ik ga ervan uit dat ik uw vraag hiermee voldoende heb beantwoord. 
 
Met vriendelijke groet, 

NN 
(vakambtenaar Team Ruimte) 
 
 
 
 
Van:   
Verzonden: zaterdag 16 maart 2024 12:10 
Aan: GHVG_griffie <griffie@hardinxveld-giessendam.nl> 
Onderwerp: Namen op nieuwe treinen MLL 
 
Geachte raadsleden, 
 
Misschien hee� u opgemerkt dat op 15 maart j.l. bekend is gemaakt dat vervoerder Qbuzz - in 
samenwerking met de provincie Zuid Holland (PZH)- nieuwe treinstellen hee� besteld die gaan rijden 
op de MerwedeLingeLijn (MLL). De nieuwe treinen zullen dus ook de drie spoorwegsta�ons in de 
gemeente Hardinxveld-Giessendam aandoen. 
 
Vervoerder Qbuzz hee� de concessie voor openbaar vervoer in de DMG-regio enige jaren geleden 
overgenomen van Arriva. De huidige treinstellen zijn daarna in de zogenaamde R-net huiss�jlkleuren 
gebracht. In het Arriva-�jdperk waren de treinen voorzien van namen van personen die geassocieerd 
konden worden met de diverse gemeenten langs de MLL. Die namen zijn na het aanbrengen van de 
R-net huiss�jl verdwenen. Dat heb ik al�jd jammer gevonden. Namen geven namelijk een binding 
met de lokale bevolking en s�muleren daarmee het gebruik van het openbaar vervoer. 
 
Als inwoner van Hardinxveld-Giessendam, en frequent gebruiker van de MLL zou ik de terugkeer van 
namen op de nieuwe treinen daarom toejuichen.  
Reizen in je 'eigen' trein brengt namelijk nét iets extra's. Qbuzz dient zich echter te houden aan de 
concessievoorwaarden van PZH. Als daarin het aanbrengen van namen op de treinen niet is 
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voorgeschreven, dan gebeurt het waarschijnlijk niet. Vandaar dat ik mij tot u richt. Als het ini�a�ef 
tot het aanbrengen van namen op de nieuwe treinstellen vanuit onze, of zelfs meerdere gemeenten 
komt, dan kan PZH daarin sturend optreden. 
 
Indien u achter het idee staat om de nieuwe treinen van namen te voorzien dan zou u dit bij PZH 
neer kunnen leggen, waarna de provincie het idee zo nodig met andere gemeenten kan delen en/of 
coördineren.  
[…]  
 
Zonodig ben ik bereid om nadere toelich�ng te geven. 
 
Met een vriendelijke groet, 
 
Inwoner 
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